



通告編號：2021/22-061

第 59 屆頒獎典禮及特別上課安排事宜

各位家長：

經修訂後，本校第五十九屆頒獎禮將於2021年12月8日（星期三）下午2時30分在本校禮堂舉行，敦請香港天文台台長鄭楚明博士太平紳士蒞臨致辭。

請留意下列事項：

甲、12月6日 (Day 8) 及 12月7日 (Day 7)：

- 學生須按時間表回校上課。

乙、頒獎禮當日：

- 學生於當天上午不用回校上課，以便學校作頒獎禮之各項安排。
- 所有學生必須於下午2時正返回課室點名，並逗留在課室觀賞直播或隨班主任進入禮堂出席頒獎禮。
- 典禮約於下午4時正結束。

丙、12月10日及12月13日：

- 12月10日本年度旅行日，詳情請參閱早前派發之家長信。
- 12月13日頒獎禮後補假，學生毋須回校上課。

敬祝

安康！

校長

談國軒

2021年11月29日



Circular No.: 2021/22-061

29 November 2021

Dear Parents,

59th Annual Speech Day & its related Special Arrangements

After re-scheduling, our 59th Annual Speech Day will be held at the School Hall at 2:30 p.m. on Wednesday, 8 December 2021. This year, we are delighted to have Dr Cheng Cho Ming, JP, Director of the Hong Kong Observatory serving as our guest-of-honour.

In this connection, the school has the following special arrangements about the Speech Day:

- 1) Before Speech Day (Monday, 6 December 2021 & Tuesday, 7 December 2021):
 - It will be Day 8 and Day 7 on 6 December 2021 and 7 December 2021 respectively. Students are required to attend classes on these two days according to the normal timetable.
- 2) On Speech Day (Wednesday, 8 December 2021):
 - There will be no lessons in the morning, making room for rehearsals and other preparatory work for our Speech Day events.
 - All students **must** go back to their corresponding classrooms for attendance taking at 2:00 p.m., and then either stay at the classrooms to view live broadcasting or follow their Class Teachers to enter the School Hall for participation in the Ceremony.
 - The Ceremony is expected to end at 4:00 p.m.
- 3) After Speech Day (Friday, 10 December 2021 & Monday, 13 December):
 - The Picnic Day will be arranged on 10 December 2021. For details, please refer to the Parent Circular issued earlier.
 - It will be our school holiday after Speech Day and classes will be suspended on 13 December 2021.

Thank you for your attention!

Yours sincerely,

Tam Kwok Hin
Principal